

**Customs Notice No. ( 1 ) of 2020**

**Launch of 'Truck Appointment' project at land borders of Kingdom of Saudi Arabia**

Pursuant to the letter received from the Cooperation Council for the Arab States of the Gulf advising that the Kingdom of Saudi Arabia is launching the 'Truck Appointment' Service project at its land borders in order to provide smooth goods movement into the Kingdom. The service will be implemented in phases and will start with Al Batha Border Crossing for import trucks crossing from the United Arab Emirates into the Kingdom of Saudi Arabia and for trucks transiting across the territories of the Kingdom. The implementation will take effect as from 15<sup>th</sup> January 2020 and as from 30<sup>th</sup> January 2020 for export and transit trucks from the Kingdom into the United Arab Emirates.

For your information and necessary action as required.

**Dr. Mohammed Abdullah Al Mehrezi**

**Director General**

**إعلان جمركي رقم ( 1 ) لسنة 2020**

**إطلاق مشروع المواعيد للشاحنات في المنافذ البرية بالمملكة العربية السعودية**

استناداً إلى الخطاب الوارد لدينا من مجلس التعاون لدول الخليج العربية والمتضمن فيه إن المملكة العربية السعودية بصدد إطلاق مشروع خدمة حجز المواعيد للشاحنات في المنافذ البرية لتنظيم حركة نقل البضائع من المنافذ البرية المها بكل سهولة، وسيتم تطبيقها على مراحل، حيث سيتم تطبيقها في منفذ البطحاء للشاحنات الواردة من دولة الإمارات العربية المتحدة للمملكة العربية السعودية أو بقصد المرور عبر أراضي المملكة العربية السعودية والتطبيق سيتم بتاريخ 15 يناير 2020 م، وللشاحنات الصادرة أو العابرة الى دولة الإمارات العربية المتحدة بتاريخ 30 يناير 2020 م.

للتفضل بالعلم واتخاذ ما يلزم.

**د. محمد عبد الله المحرزي**

**المدير العام**

